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اخبار
بزودی اكران های خارجی 
انيميشن »فهرست مقدس« 

آغاز می شود
کارگردان انیمیشن »فهرست 
ماجرای  به  اشاره  با  مقدس« 
پیش قرارداد با سونی پیکچرز اعلام 
کرد به زودی اکران های خارجی این 
اثر آغاز می شود.محمد امین همدانی 
تهیه کننده و کارگردان انیمیشن در 
به  مقدس«  »فهرست  اکران  حال 
معتبر  شرکت  با  فیلم  این  قرارداد 
پیکچرز  سونی  سازی  انیمیشن 
پاول  استیون  گفت:  و  کرد  اشاره 
تهیه  از  یکی   Steven Paul
کنندگان مرتبط با این شرکت است 
که در کارنامه وی تولید آثاری چون 
به   Ghost in the shell

چشم می خورد.
وی افزود: حدودا ۲ ماه قبل از 
رونمایی فیلم در جشنواره ملی فیلم 
نسخه  و  تریلرها  پاول  آقای  فجر، 
توزیع  برای  و  دید  را  فیلم  اولیه 
پیش قراردادی  یک  به  آن  خارجی 
موجود  هم  آن  اسناد  که  رسیدیم 
است. استیون پاول بر اساس تیزرها 
بود  دیده  کار  از  که  تریلرهایی  و 
و  گرفت  قرارداد  عقد  به  تصمیم 
قرار شد با همکاری شرکت سونی 
ردباکس و دگالف اکران خارجی را 

انجام دهیم.
مقدس«  »فهرست  کارگردان 
با بیان اینکه همه چیز خوب پیش 
می رفت اما بر سر برخی از بندهای 
قرارداد به بن بست توافقی رسیدند، 
مسایل  برخی  آنها سر  کرد:  اظهار 
مرتبط با فیلم نظراتی داشتند که 
ما زیر بار نرفتیم و توافق در همان 

مرحله پیش قرارداد متوقف شد.
تاکید کرد:  پایان  در  همدانی 
اینکه قرارداد ما با سونی پیکچرز به 
کجا رسید و در چه مرحله ای است 
روزهای  در  و  نیست  مهم  چندان 
اکران های  از  خوشی  اخبار  آتی 
خارجی »فهرست مقدس« خواهید 
شنید، اما آنچه که مهم است این 
از  ایران به درجه ای  انیمیشن  که 
این  برندهای  که  رسیده  موفقیت 
خواستار  جهان  سراسر  در  حوزه 
عقد قرارداد با آن شده اند. این امر 
برای نیروی جوان ایرانی یک افتخار 
به خواست خدا طی چند  و  است 
در  زیادی  های  حرف  آینده  سال 
این عرصه در سطح جهان خواهیم 

داشت.

احيای عروسک های بومی 
و حفظ اصالت عروسک ها

عروسک های  احیاکننده 
روایت  باید  ما  گفت:  ایران  بومی 
و  بشنویم  را  سالخورده  زنان 
ضبط  و  ثبت  را  عروسک هایشان 
بدون  زمانی است که  کنیم؛ خطر 
طی این مرحله، عروسکی را بومی 
به  احسانی  کنیم.افسانه  معرفی 
هدف خود از احیای عروسک های 
بومی اشاره و بیان کرد:  ما کار خود 
را با یک هدف کلان شروع کردیم 
بالا  را  روستایی  زنان  تا خودباوری 
ببریم و به زنده کردن دانش بومی و 
میراث ناملموس منطقه شان کمک 
کنیم. ما عروسک ساز نیستیم، بلکه 
در طول زمان، برای بعضی آدم ها، 
فضایی ایجاد کرده ایم تا در آن فضا 
فعالیت کنند و معرف فرهنگ خود 

باشند.
موسسه  مدیره  هیئت  عضو 
ضرورت  به  پایدار  طبیعت  آوای 
و  اشاره  ها  عروسک  اصالت  حفظ 
بیان کرد: امروز، ساخت و طراحی 
عروسک های بومی به یک حرکت 
مساله  این  و  شده  تبدیل  ملی 
خوشحال کننده است اما یک دغدغه 
رفتن  بین  از  آن  و  دارد  هم وجود 
اصالت عروسک های بومی است. به 
عبارت دیگر، خوب است هر شهر 
یا منطقه، برای خود نمادی داشته 
باشد اما ما با یک میراث ناملموس 
که  داریم  سروکار  هزارساله   چند 
بازمانده هایش همان است که در 
و  روستایی  مناطق  پیرزنان  ذهن 
شهرهای اصیل باقی مانده و وظیفه 
ماست که این میراث را احیا کنیم. 
احسانی در ادامه بیان کرد: وقتی از 
بومی سخن  های  عروسک  احیای 
عروسک  این  با  یعنی  گوییم  می 
ها مثل یک کشف باستان شناسی 
رفتار می کنیم و می کوشیم تا زنان 
گذشته  به  لایه  لایه  را  سالخورده 
خود نزدیک کنیم. به عبارتی هدف، 
بومی  های  ارزش  و  هویت  احیای 
است که نسل به نسل فرق می کند. 
برای مثال در عروسکی که یک زن 
۸۰ ساله درست می کند، تغییرات 
جزیی به نسبت آنچه یک زن ۷۰ 
ساله می سازد وجود دارد و ما باید 
و  بشنویم  را  ها  مادربزرگ  روایت 
که  بسازیم  را  هایی  عروسک  ابتدا 
در حافظه تاریخی  این زنان ثبت 

شده است.

برگزاری مراسم تجلیل از نادر طالب زاده پژوهشگر و مستندساز 

پنجمين جشنواره نوشتار سينمايی در هتل انقلاب برگزار شد

نمایش مشکلات بسیاری از مردم جامعه در سریال »سایه بان« 

مراسم تجلیل از نادر طالب زاده پژوهشگر 
به  و  شد  برگزار  اوج  سازمان  در  مستندساز  و 
توسط  هدایایی  وی  تولد  با  همزمانی  دلیل 
محفل  شد.ششمین  اهدا  وی  به  شاگردانش 
زاده  طالب  نادر  پاسداشت  به  که  هنر«  »اوج 
اوج  نخلستان  در  ماه  دی   ۴ داشت،  اختصاص 
برگزار شد.بیژن نوباوه، محمدرضا هنرمند، رضا 
برجی، نصرالله پژمان فر، گلعلی بابایی، علیرضا 
حمزه  محمد  شریف،  مومنی  محسن  قزوه، 
یوسفعلی  طباطبایی،  شجاعی  مسعود  زاده، 
میرشکاک، مسعود ده نمکی و ... در این مراسم 
حجت  مراسم  این  ابتدای  داشتند.در  حضور 
گرامیداشت  ضمن  مقامی  قائم  محمد  الاسلام 
حضرت  ولادت  گفت:  حرم  مدافع  شهدای  یاد 
امیدوارم خداوند  و  تبریک می گویم  را  عیسی 

معرفت ائمه را به همه ما بدهد.
گفتن  سخن  کنم  می  فکر  افزود:  وی 
می  پیدا  خداوند  به  ربطی  که  کسانی  درباره 
با خدا می رسند، نزد  کنند و به مقام دوستی 
خودشان خوب نیست و آنها از تعریف کردن در 
آنها  از  باید  اما  آید  نمی  خوششان  حضورشان 
سخن گفت. طالب زاده ربط خوب و درستی با 
خدا دارد و کسی است که درک عمیق، روشن و 
روشنفکرانه درستی از حقیقت انقلاب دارد ولی 

نه درک روشنفکرانه التقاطی.
حجت الاسلام قائم مقامی عنوان کرد: من 
کرده  قطع  هنر  با  را  ام  رابطه  انقلاب  از  قبل 
بودم ولی از جمله کسانی که باعث شد دوباره 
به پدیده هنر نگاه کنم آقای طالب زاده بود. من 
در او این حالت را می دیم که هنر و فرهنگ و 
تجدد را می بیند ولی درنهایت از منظر دین و 
ولایت به آن نگاه می کند. امیدوارم او برای این 

انقلاب سالم بماند و موفق باشد.
پشت  جنگ  عکاس  برجی  رضا  سپس 
تریبون قرار گرفت و گفت: من سی و چند سال 
است که شاگردی حاج نادر را می کنم و خدا 
را بابت این موضوع شاکرم. برگزاری این مراسم 
پیش  سال   ۲۰ بود  بهتر  ولی  است  ارزشمند 
در  او  که  هایی  موقع  آن  یعنی  شد  می  انجام 

کشورهای مختلف دوربین به دست بود.
را خودش  فیلم هایش  او همه  افزود:  وی 

فیلمبرداری کرده است به جز یک فیلم که من 
آن را فیلمبرداری کردم و از این موضوع بسیار 
باید می  که  است  نادر جزو کسانی  خوشحالم. 
اتفاقی که باعث  رفت ولی نمی دانم چرا ماند. 
تربیت  زیادی  شاگردان  که  بود  این  بماند  شد 
او هرکجا که می رود سبب خیر است و  کند. 
خیر  منشأ  او  مثل  که  ام  دیده  را  آدمی  کمتر 
نادر حدود ۲۰ نفر را سرپرستی کرده و  باشد. 
آموزش داده که آنها الان شبکه المنار را تشکیل 

داده اند.
برجی با اشاره به اینکه نادر طالب زاده یک 
روش مستندی را پایه گذاری کرده است، گفت: 
نادر  شد.  یتیم  مستند  سینمای  آوینی  از  بعد 
چند سالی سینما را کنار گذاشت ولی ماموریت 
نادر این بود که شاگردانی را تربیت کند. طالب 
زاده منشأ نوعی مستند است که در دقایق اولیه 
شما را درگیر می کند و نمی شود از تماشای 
آثار او کنار کشید.این مستندساز و عکاس ابراز 
تاسف کرد که همیشه خناسانی وجود دارند که 
اجازه کار نمی دهند و همین ها اجازه نداده اند 

نادر طالب زاده هم به راحتی کار کند.
سپس حسین دهباشی روی صحنه آمد و 
طالب  نادر  همه  از  بیش  که  وجهی  کرد:  بیان 
یک  عنوان  به  او  وجهه  کند  می  بارز  را  زاده 
انسان الگو است. تواضع، سخاوت و فداکاری او 

مثال زدنی است. او برنامه هایی را تهیه می کند 
آن  در  باشد.  کرده  دریافت  ریالی  اینکه  بدون 
روزگار اگر او یک دوربین داشت احساس نمی 
کرد برای خودش است و امکانات را در اختیار 
دیگران می گذاشت. او از پیشرفت شاگردانش 
ذوق می کند و تصور من این است که مهمترین 

وجه او انسان بودنش است.
کرد:  اظهار  سخنانی  در  نیز  نوباوه  بیژن 
خداوند به نادر طالب زاده استعداد هنری داده و 
فکر می کنم آنچه که من باید بگویم این است 
که او در هنر تعهد دارد. در جمع ما کسانی حضور 
دارند که فکر می کنند از طریق هنر باید تعهد 
خود را به دیگران انتقال دهند که طالب زاده از 
جمله آنها است. در این جامعه هنری مخالفت عام 
با فضای اسلامی در جریان است ولی آنچه که ما 
باید به آن افتخار کنیم این است که خداوند ما را 

به اهداف خود رهنمون کند.
پشت  فیلمساز  نمکی  ده  مسعود  سپس 
تریبون قرار گرفت و اظهار کرد: نسل جدید به 
نام نو حزب اللهی وارد میدان شده که امیدوارم 
سوار تجدد نشوند که البته می شوند. نسل قبل تر 
در جبهه وارد میدان مین که می شدند مسیرشان 
پر از شهید بود ولی امروز می بینم افرادی که در 
حوزه فرهنگ و هنر پایشان را روی دیگران می 
باعث شود  باید  نادر  امسال  گرامیداشت  گذارند. 

که ما از تجربیات آنها استفاده کنیم چون آنها در 
نادرها  باید دید تفاوت حاج  اند.  مهجوریت بوده 
چیست. او به معنای واقعی آتش به اختیار است.در 
ادامه میرشکاک اظهار کرد: امیدوارم بزرگان فکری 
به حال کشور کنند وگرنه ما از کشته شدن باکی 
نداریم. دعا می کنم حاج نادر زنده بماند و صد 

فیلمساز خوب تربیت کند.
زاده  طالب  نادر  کلیپی،  پخش  از  پس 
روی صحنه آمد و اظهار کرد: خیلی سخت بود 
اما  بدهم  را گوش  ها  بعضی قسمت  و  بنشینم 
است.  اسلامی  انقلاب  برای  این ها جشنی  همه 
الله شکل  در سال ۵۷ حزب  بیداری  یک  طی 
این  از  ای  گوشه  داشتم  سعادت  من  و  گرفت 
کار را بگیرم. هر وقت از ارزش ها فاصله بگیریم 
به خطا رفته ایم اما الحمد الله انقلاب همچنان 
اتفاقی هستیم  بر جاست. همه ما سهیم در  پا 
به  حرکت  برای  منشایی  و  محوری  بسیار  که 
در  که  افزود: خوشحالم  است.وی  ظهور  سمت 
این محفل کسانی هستند که من فرصت داشتم 
آنها را قاب آثارم بیاورم. انقلاب اسلامی نیاز به 
تلاش دارد و در عرصه فرهنگ مهمترین بخش 
تا  دهد  می  فرصتی  که  است  سیما  و  صدا  ها 

دیگران صحبت کنند.
این مستندساز بیان کرد: بعد از ورودم به 
از راهنماهای من آقای قائم مقامی  ایران یکی 
اند  بیدار شده  غرب  در  که  هایی  بود. خارجی 
تنها  ما  بگوییم  تا  بیاوریم  ایران  به  را  آنها  باید 
نیستیم. تحول انقلاب چیزی بود که عرصه ای 
را تکان داد و هرچه جلوتر می رویم می بینیم 

که بیداری در غرب هم وجود دارد.
سپس چهار نفر از شاگردان وی با اهدای 
تبریک  بود  امروز  که  را  او  تولد  هایی  هدیه 
شمقدری،  حسین  دهباشی،  حسین  گفتند. 
همین  ازجمله  جوادی  حامد  و  فرجی  محسن 
این  به  هم  هنر  اوج  تندیس  بودند.  افراد 
مستندساز،  زاده  طالب  شد.نادر  اهدا  هنرمند 
مجری، کارگردان، تهیه کننده، برنامه ساز، فعال 
مسایل  کارشناس  و  فرهنگی  مدیر  رسانه ای، 
بین المللی است. او البته جدای از این عناوین، 
فعالیت های آموزشی متعددی را نیز طی سالیان 

گذشته پیگیری کرده است.

با دبیری اصغر نعیمی  پنجمین جشنواره نوشتار سینمایی 
چهارم دی ماه برگزار شد و بهترین های این جشن جوایز خود 
اصغر  دبیری  با  سینمایی  نوشتار  جشنواره  پنجمین  گرفتند.  را 
مراسم  این  ابتدای  شد.در  برگزار  انقلاب  هتل  محل  در  نعیمی 
سلبریتی  عارضه  اینکه  به  اشاره  با  جشنواره  دبیر  نعیمی  اصغر 
داده  قرار  تاثیر  تحت  را  نویسندگان  و  منتقدان  جایگاه  سالاری 
است، بیان کرد: امیدوارم دامن مطبوعات سینمایی و خبرنگاران 
از هرگونه اتهام پاک باشد، اما در غیاب حمایت های درست این 

امید دور از دسترس است.
وی افزود: از بین ۳۰۰ اثر رسیده به جشنواره، صدای نسل 
جدیدی از نویسندگان شنیده شد که می تواند به رسانه اعتبار 
بخشد.در ادامه جواد طوسی رییس انجمن منتقدان و نویسندگان 
و  انجمن هستیم  عمومی  مجمع  برگزاری  آستانه  در  کرد:  بیان 
نویسندگان  و  منتقدان  شناسایی  جهت  در  جشن  این  معتقدم 
مهجور موثر است.در ادامه سعید قطبی زاده بیانیه هیات داوران 

این دوره از جشنواره نوشتار سینمایی را قرائت کرد.
علیرضا رییسیان در ادامه بیان کرد: هیات داوران در بخش 
نقد، یاداشت، گفتگو و گزارش تلویزیونی هیچ اثری را قابل تقدیر 
ندانست. وی در ادامه جایزه بهترین برنامه تلویزیونی را به حمید 

رضا مدقق برای برنامه »شهر فرنگ« از شبکه خبر اهدا کرد.
مدقق در سخنانی بیان کرد: من در این برنامه میزبان نگاه 
های مختلف بودم و امیدوارم این روند ادامه داشته باشد.در ادامه 
با حضور جواد  مترجم سینما  تربیت  عبدالله  بزرگداشت  مراسم 

طوسی و هوشنگ گلمکانی برگزار شد.
گلمکانی گفت: آقای تربیت را از ۴۱ سال قبل می شناسم 
و وی یکی از راهنماهای ما و جزو ستون های مجله فیلم بوده و 
هستند. او همیشه کم کار است و امیدوارم از امشب به بعد فعال 
ها  سال  از  بعد  انجمن  خوشحالم  کرد:  بیان  نیز  شود.تربیت  تر 
به خاطر آورد که نامی از ما ببرد. من هیچگاه خود را جلو نمی 
انداختم و کار خود را می کردم و خوشحالم که همین کارها نیز 
با استقبال همراه بوده است. البته کم کاری امروز من شاید برای 

بی حوصلگی و بالارفتن سن باشد.

در ادامه مراسم اعلام شد که هیات داوران در بخش بهترین 
سرمقاله هیچ اثری را مناسب ندیده است.

به  را  سینمایی  گزارش  سوم  رتبه  جایزه  گبرلو  محمود 
مهرداد فراهانی اهدا کرد.

زهرا  به  را  بخش  این  دوم  جایزه  موسوی  غلامرضا 
عزیزمحمدی برای گزارش از پشت صحنه انیمیشن داستان آخر 

اهدا کرد.
بهمن فرمان آرا جایزه اول بهترین گزارش سینمایی را به 

مینا اکبری اهدا کرد.
فرمان آرا گفت: امشب قبول کردم که بیایم تا به رییس نظام 
پزشکی بگویم شما از کوه ما یک کاه ساختید. وزیر بهداشت گفته 
بود که به زودی گزارش از دلیل مرگ عباس کیارستمی منتشر 
می کند اما رییس نظام پزشکی گفت که شما از کاه کوه ساختید. 
ما سعدی سینمایمان را از دست دادیم و این به هیچ وجه کاه 
نبوده است.اکبری درباره گزارشش درباره عباس کیارستمی که 
بود  گزارشی  ترین  گزارش سخت  این  کرد، گفت:  جایزه کسب 
به آن  نفر  آرزو داشتم یک  بود که  اولین گزارشی  و  نوشتم  که 
چرا  نیستند؟  پرونده  این  دنبال  به  چرا سینماگران  دهد.  پاسخ 
نمی پرسند که چرا خانواده کیارستمی هنوز به دنبال این پرونده 

هستند.
ترجمه  بهترین  دوم  جایزه  نجفی  مسعود  و  رضایی  حبیب 

سینمایی را به بابک کریمی و سعیده طاهری اهدا کردند.
حبیب اسماعیلی و آذر معماریان جایزه اول این بخش  را به 
ارغوان اشتری اهدا کردند. اشتری در سخنانی گفت: خوشحالم 
جایزه را از هیات داورانی می گیرم که همه جزو اساتید من بودند.
جعفر  و  صحت  سروش  تحلیلی،  مقاله  بهترین  بخش  در 

گودرزی جایزه سوم این بخش را به نیوشا صدر اهدا کردند.
جایزه دوم این بخش توسط کامبوزیا پرتوی و عباس یاری 

به امیرحسین سیادت اهدا شد.
سیدضیا  سجادی،  محمدعلی  توسط  بخش  این  تندیس 
هاشمی و احمد کامیابی به شاپور شهبازی اهدا شد.  در ادامه 
بخش  این  در  شد.  برگزار  مهرابی  مسعود  بزرگداشت  مراسم 

آیدین آغداشلو و کیومرث پوراحمد روی صحنه آمدند. کیومرث 
پوراحمد گفت: رییس جمهور به ما می گوید مشکلات آموزش و 
پروش را حل کنید. آقای رییس جمهور این حرف را به وزیرت 

بزن.
دهه  از  را  مهرابی  کرد:  بیان  مهرابی  درباره  نیز  آغداشلو 
او همیشه سلام  و  رفاقت کردیم  با هم  بارها  و  ۵۰ می شناسم 
آدم را پاسخ گفته و همیشه از من مراقبت کرده است. اگر قرار 
باشد با یک صفت از او تعریف کنم شریف ماندن این شخصیت 
طی این سال ها است.اصغر نعیمی نیز بیان کرد: مهرابی نحوه 
زیست روشنفکرانه و هنرمندانه را به من یاد داد.مهرابی نیز در 
سخنانی گفت: هیات داوران شجاعانه بیانیه خود را قرائت کرد 
و دردمندانه خواستار تغییر شرایط نوشتار سینمایی بودند و من 
نیز این پرسش دا دارم که با نقدهای سفارشی چه کنیم. برای 
سلامتی نقد و اعتبار آن باید کاری شود.در ادامه مراسم سیروس  
الوند و فرزاد خوشبخت جایزه تندیس گفتگوی سینمایی را به 

نیما حسنی نسب برای گفتگو با مسعود ده نمکی اهدا کردند.
الوند گفت: این جایزه نشان می دهد می توان با ده نمکی 
سینمایی  نقد  بهترین  دوم  گرفت.جایزه  جایزه  و  کرد  مصاحبه 
توسط مهران احمدی و سعید قطبی زاده به پوریا ذوالفقاری برای 
به  سینمایی  نقد  بهترین  تندیس  شد.  اهدا  فروشنده  فیلم  نقد 

یاشار نورایی برای نقد فیلم آرایش غلیظ اهدا شد.

»سایه  سریال  بازیگر  زادگان  ولی  محمد 
ورود  انتظار  در  سال ها  اینکه  به  اشاره  با  بان« 
مسایل  کرد  بیان  است،  بوده  تصویر  عرصه  به 
مطرح شده در این مجموعه تلویزیونی مشکلات 
ولی  هستند.محمد  جامعه  مردم  از  بسیاری 
»سایه  سریال  در  سعید  نقش  بازیگر  زادگان 
بان« که این شب ها از شبکه دوم سیما پخش 
می شود درباره بازخوردهایی که دریافت کرده 
عرصه  در  کار  من  که  زمانی  کرد:  بیان  است، 
یعنی در  را شروع کردم  تئاتر  هنر و مخصوصا 
مردم  میان  مهمی  جایگاه  تلویزیون   ،۸۰ دهه 
داشت ولی اکنون این جایگاه از اهمیت زیادی 

برخوردار نیست.
وی ادامه داد: البته من تا امروز فیدبک ها 
و بازخوردهای خیلی خوبی از سریال گرفتم اما 
بیشتر مردم عادی مخاطب این سریال هستند 
و این بازخوردها را ارایه می کنند در حالی که 
شاید قشر خاص و منتقد کمتر تلویزیون ببیند. 
متوجه  مخاطبان  بازخوردهای  از  حال  این  با 
به  و  دارند  را دوست  مردم سریال  که  ام  شده 
نظر خود من هم »سایه بان« کار خوبی از کار 
درآمده و جزو مجموعه های باکیفیت و جذاب 

تلویزیون است.
با اشاره به اینکه خودش هم  ولی زادگان 
به عنوان یک هنرمند تئاتر کمتر تلویزیون می 

کارگردانی  لیسانس  فوق  اظهار کرد: من  بیند، 
تئاتر دارم و سال ها است که در این حوزه کار 
های  سریال  و  کارها  کمتر  خودم  اما  کنم  می 
دوستانم را در تلویزیون دیده ام بنابراین احتمالا 
آنها هم به عنوان یک متخصص و مخاطب خاص 
کمتر تلویزیون می بینند.وی با اشاره به سریال 
»پرده نشین« یادآور شد: خود من هم چندان 
سال  چند  این  در  و  نیستم  تلویزیون  مخاطب 
اخیر آخرین سریالی که خیلی دوست داشتم و 

حتی گاهی تکرارش را می دیدم سریال »پرده 
نشین« به کارگردانی بهروز شعیبی بود.

وی درباره اولین تجربه بازیگری خود در 
تلویزیون عنوان کرد: با توجه به سابقه ای که 
در تئاتر دارم انتظارم این بود که زودتر از این 
چند  فرصت  این  اما  شوم  تصویر  عرصه  وارد 
فعالیتم شکل گرفت و خوشحالم  از  بعد  سال 
که به واسطه کار با برادران محمودی موقعیت 
مهمی برایم رخ داده است و آنچه که سال ها 

می  البته  افتاد  اتفاق  بالاخره  بودم  منتظرش 
توان گفت با بازی در این سریال به ۶۰ درصد 
کنار  در  حضور  ولی  ام  رسیده  خواسته ام،  از 
تلویزیونی  مجموعه  این  در  ای  حرفه  افراد 

برایم جذاب بود.
درباره  گفتگو  دیگر  بخش  در  بازیگر  این 
موضوع سریال »سایه بان« و دغدغه هایی که 
مطرح می کند، اظهار کرد: ما نمی تونیم فقط 
از  برخی  من  خود  شاید  ببینیم،  را  خودمان 
اتفاقاتی را که در سریال مطرح می شود، نتوانم 
هضم کنم بنابراین مجبورم مابه ازای آن را در 
جامعه پیدا کنم اما در عین حال نظرها و پیام 
های زیادی دریافت کرده ام که برای برخی عینا 

اتفاقاتی نظیر ماجراهای سریال رخ داده است.
وی در پایان عنوان کرد: ما سریال »سایه 
بان« و ماجراهای آن را برای کل شهر تهران و 
این  از  بخشی  که  ایم  ساخته  کشور  کل  حتی 
داستان ها هم به جنوب شهر تهران مربوط می 
شود. مردم این مناطق مشکلات بسیاری شبیه 
به آنچه در سریال به تصویر کشیده می شود، 
دارند و تاکنون چندین نفر به من پیام داده اند 
که در وضعیتی که سعید در این سریال دارد، 
بوده اند و به شوخی حتی گفته اند می خواهند 
پرداخت  را  سهراب  قرض  تومان  میلیون   ۵۰

کنند.

یک فنجان چای داغ
اجرای متفاوت شاديانه های موسيقی اقوام

رسمی  کنسرت  اولین  حالی  در  »سازینه«  نواحی  موسیقی  گروه 
متفاوت  اجرای  از  برنامه  این  برگزارکنندگان  که  کند  می  برپا  را  خود 
مدیرعامل  همتی  می گویند.زهرا  سخن  اقوام  موسیقی  های  شادیانه 
موسسه فرهنگی هنری »فروغ فلق« با اشاره به برگزاری اولین کنسرت 
رسمی گروه موسیقی »سازینه« بیان کرد: وقت آن رسیده بود که یکی 
از تخصصی ترین و اصیل ترین آواهای موسیقی اقوام ایران توسط راویان 
این  خوشبختانه  که  شود  اجرا  مخاطبان  برای  نواحی  موسیقی  اصلی 
رسمی  اجرای  اولین  شاهد  ماه  دی  ششم  چهارشنبه  روز  و  افتاد  اتفاق 
تهران  وحدت  تالار  در  بزرگ نیا  پیمان  سرپرستی  به  »سازینه«  گروه 

بود. خواهیم 
موسیقی  از  هنری  کامل  بسته  یک  کنسرت  این  در  داد:  ادامه  وی 
می  ارائه  تماشاگران  و  مندان  علاقه  به  اصیل  ساز  دوازده  با  ایران  اقوام 
خنیاگران  و  نوازندگان  از  دعوت  با  »سازینه«  گروه  که  این  شود. ضمن 
شناخته شده موسیقی اقوام و قرار دادن آنها در کنار هنرمندان جوان و 
نخبه تلاش دارد به اجرای اصیل ترین شادیانه ها از بخش های مختلف 

ایران بپردازد. اقوام  رپرتوار موسیقی 
همتی درباره لزوم پرداختن به اشتراکات فرهنگی بیان کرد: اشتراکات 
اقوام باعث آمیزش موسیقی و ترکیب خرده فرهنگ ها می  فرهنگی بین 
شود که وقتی روی صحنه به مخاطبان ارایه شود ارزش آن را صدچندان 
خواهد کرد؛ دغدغه ای که از مدت ها پیش در میان برگزارکنندگان این 

کنسرت وجود داشته است.
مدیرعامل موسسه فرهنگی هنری »فروغ فلق« در پایان گفت: موضوع 
و محور این کنسرت ارایه شادیانه های اقوام ایرانی با سازبندی بسیار متفاوت 
است. در این برنامه سازهایی چون سرنا، نرم نای، سه تار قشقایی، دهل، 
دایره، له لوا، دوتار، نی انبان و سازهای متنوع دیگر از شرق، غرب، جنوب و 

شمال ایران در قالب سی ترانه می نوازند.
نیا  بزرگ  پیمان  سرپرستی  به  »سازینه«  موسیقی  گروه  کنسرت 
برگزار  تهران  وحدت  تالار  در  دی  ششم  چهارشنبه  روز   ۲۱:۳۰ ساعت 
می شود.در این کنسرت محمد ابراهیم عالمی خواننده مازندران، بخشی 
بختیاری،  خواننده  اسدپور  کوروش  خراسان،  خواننده  نژاد  ولی  حسین 
خواننده  خضری  صلاح  قشقایی،  خواننده  کهندل پور  خان  ابراهیم 
نژاد  فرضی  محمود  لرستان،  خواننده  پور  عبدی  احسان  کردستان، 
موسوی  موسی  آذربایجان،  خواننده  زاده  رسول  عباس  گیلان،  خواننده 
بویراحمد، عیسی سلیمیان خواننده  بوشهر بخشی  خواننده کهگیلویه و 

از گروه اجرایی را تشکیل می دهند.

لغو كنسرت هنرمند نيوزلندی در اعتراض به سياست های 
رژيم صهيونيستی

رژیم  سیاست های  به  اعتراض  در  که  نیوزیلندی  جوان  خواننده 
برای  فشارهایی  با  کرده  لغو  را  تل آویو  در  برنامه کنسرتش  صهیونیستی 
بود  قرار  که  جوانی  هنرمند  است.لرد  روبه رو  تصمیمش  کردن  عوض 
و  مردم  فراخوان  به  پاسخ  در  کند  اجرا  کنسرت  تل آویو  در  ژوئن   ۵
لغو کرد. را  اجرای کنسرتش  بایکوت رژیم صهیونیستی  برای  هنرمندان 
این خواننده با صدور بیانیه ای اعلام کرد با توجه به این که شمار زیادی 
مردم  با  همراهی  برای  خواسته اند  وی  از  که  کرده  دریافت  پیام  و  نامه 
فلسطین این کنسرت را لغو کند، به این نتیجه رسیده است که بهترین 

است. همین  تصمیم 
را  وی  تا  دارند  تلاش  نیز  چهره ها  برخی  که  است  حالی  در  این 
از  آمریکایی  کمدین  و  بازیگر  بار  رزن  کنند.  منصرف  تصمیم  این  از 
چهره هایی است که این تصمیم لرد را غلط خوانده و خواستار تجدیدنظر 
در آن شده است.لرد برای معرفی آلبومی به نام »ملودرام« که به عنوان 
جایزه  دریافت  نامزد  گرمی  جوایز  رای دهندگان  سوی  از  آلبوم  بهترین 
توری  برنامه ریزی کرده و  را  نام  به همین  شده، مجموعه کنسرت هایی 

جهانی را پیش روی دارد.
از  بود  شده  خواسته  او  از  که  سرگشاده  نامه ای  به  پاسخ  در  لرد 
شده  اشغال  صهیونیستی  رژیم  توسط  فلسطین  مردم  سرزمین  که  آنجا 
پنجشنبه  از  ماجرا  کرد.این  لغو  را  کنسرتش  نکند،  اجرا  برنامه  آنجا  در 
پیش شروع شد که ستاره ۲۱ ساله موسیقی پاپ در صفحه توییتر خود 
اعلام کرد در حال بررسی تمام گزینه ها برای گرفتن تصمیم درست در 

این باره است.
این  اخذ  به  یهودی  و  فلسطینی  نیوزیلندی  زن  دو  سرگشاده  نامه 
تصمیم کمک کرد. این دو شهروند نیوزیلند در نامه خود اشاره کردند که 
امروز میلیون ها انسان علیه سیاست های اسراییل ایستاده اند؛ سیاست هایی 

که به معنی ظلم، پاکسازی قومی، نقض حقوق بشر و آپارتاید است.
آنها در نامه خود به موثر بودن این تحریم ها در پایان دادن به آپارتاید 
در آفریقای جنوبی اشاره کردند و از وی خواستند تا با اخذ این تصمصیم 
روح آزادی خواهانه نیوزیلند را به جهان نشان دهد.راجر واترز و کن لوچ از 
جمله چهره های برجسته ای هستند که در کنار ده ها هنرمند دیگر، پیشتر 

به این درخواست عمل کردند.

»نسيان« بيماری مهلک و خطرناك جامعه امروز ما
صنایع  فرهنگی،  میراث  سازمان  فرهنگی  میراث  پژوهشگاه  رییس 
دستی و گردشگری بیان کرد »نسیان« درد امروز تمام سرزمین ما است 
و امروز کل شهرهای ما دچار »نسیان« شده است.سید محمد بهشتی در 
آیین افتتاحیه نمایش فیلم »نسیان« به کارگردانی حسن آخوندپور در گروه 
»هنر و تجربه« در محل موزه سینما برگزار شد، گفت: اسم دقیقی برای این 
فیلم انتخاب شده است و هیچ اسم بهتری را نمی شد برای فیلم تصور کرد.
وی با اشاره به موضوع فیلم »نسیان« در بررسی پروژه بازسازی بافت 
فرسوده پیرامون حرم مطهر امام رضا )ع( اشاره کرد و ادامه داد: این فیلم 
دست را دقیقا بر مشکل اصلی گذاشته است. در این گونه مواقع ما معمولا 
دنبال مقصر می گردیم و مثلا از شهرداری یا وزارت مسکن یا غیره به عنوان 

مقصر یاد می کنیم در حالی که تقصیر متوجه نسیان و فراموشی است.
صنایع  فرهنگی،  میراث  سازمان  فرهنگی  میراث  پژوهشگاه  رییس 
مطهر  حرم  فرسوده  بافت  تنها  »نسیان«  کرد:  تاکید  گردشگری  و  دستی 
دانیم  نمی  است.  نسیان شده  ما دچار  بلکه کل سرزمین  نگرفته  بر  در  را 
کجا زندگی می کنیم. نمی دانیم که هستیم و نمی  دانیم چه کاری باید 

انجام دهیم.
بهشتی »نسیان« را بیماری مهلک و خطرناک جامعه امروز ما دانست و 
تصریح کرد: اینطور نیست نسیان تنها به دریاچه ارومیه یا تالاب گاو خونی 
بافت  به  حتی  که  است  مهلک  چنان  بیماری  این  بلکه  باشد  نکرده  رحم 
پیرامون حرم امام رضا )ع( که مقدس ترین جا برای تمام ایرانیان در طول 

تاریخ بوده نیز رحم نمی کند.
وی یادآور شد: نسیان چنان ما را در تاریکی فرو می برد که نمی فهمیم 
چه اتفاقی می افتد. این اتفاقات پشت کوه و دور از چشم ما رخ نداده است، 
ایران به  نفر مردم  بلکه جلوی روی جامعه بوده است. سالی چند میلیون 
مشهد می روند و این افراد نمی توانسته اند این اتفاق ها را نبینند. اما هیچ 

کس اعتراضی نکرده است.
صنایع  فرهنگی،  میراث  سازمان  فرهنگی  میراث  پژوهشگاه  رییس 
و  مشهد  شهری  مدیریت  در  تنها  نسیان  کرد:  تاکید  گردشگری  و  دستی 
مردم مشهد نبوده است بلکه همه ما دچار نسیان شده ایم. این نسیان عملا 
باعث شده زخم هایی به شهر مشهد و بافت پیرامون حرم وارد شود که نمی 
تواند مداوا نشود، زیرا تقدس این مکان هیچگاه از بین نرفته و تا قرن های 
آینده هم از بین نمی رود. تنها اتفاق این است که داغ بزرگی از زخم زبان 

برای نسل ما به دلیل کارنامه بدی که به جا می گذاریم باقی خواهد ماند.
بهشتی گفت: اما خبر خوب این است که این نسیان در مسیر بر طرف 
تاریخ  بار در  اولین  این  باشد.  فیلم می  نیز همین  شدن است و نشانه آن 
اتفاقات  به  شناسانه  جامعه  نگاه  با  فیلمی  چنین  که  است  ایران  سینمای 
شهری ساخته می شود. اتفاقات زیادی از این دست افتاده ولی هیچ کدام از 
آنها تا کنون به عنوان موضوع فیلم نبوده که بتواند جامعه را از نسیان نجات 
بدهد.حسن آخوندپور کارگردان فیلم »نسیان« نیز در این مراسم با توضیح 
در خصوص روند ساخت این فیلم از عوامل و کارشناسانی که در تهیه این 

فیلم مشارکت داشتند تقدیر و تشکر کرد.
در این مراسم از خانواده زنده یاد خادم الرضا حاج علی عطارزاده و زنده 
یاد بانو مریم کربلایی ۲ نفر از درگذشتگان ساکن بافت پیرامونی حرم مطهر 
امام رضا )ع( که در تهیه این فیلم نیز نقش داشتند توسط رییس پژوهشگاه 
میراث فرهنگی سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری تقدیر 

به عمل آمد.

متن میثاق نامه روزنامه نگاری در سایت روزنامه موجود است
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